
Styrelsemöte Gammelstorp 18/10 2016. 

Närvarande: Sven, Mathias, Lars, Bengt, Bertil och Ronny 

 

1. Mötet öppnas av Lars Engdal. 

2. Genomgång av höststämman: Kanske försöka lägga stämman 

lite tidigare. 

3. 30 Dagarsmötet kl 19.00 den 8/11 -16: Styrelsen, Bertil i 

tilldelningsgruppen och jaktledarna kallas till träff i 

Gammelstorp. Kallelse skickas ut av Martin senast 28/10. Mall 

ska finnas på usb-minnet. Bertil och Bengt fixar fika till mötet. 

OBSarna skall finnas med på mötet. 

4. Styrelsens reflektioner över höstens jakt till dags datum: Färre 

djur än vanligt har observerats i markerna. Sven har rapporterat 

en skjuten kronhind som visade sig vara en kalv, han hade 

käken med sig på mötet där det konstaterades att det var käken 

från kalv. Ett förslag kommer att läggas fram på 30:dagarsmötet 

att skötselområdet betalar fällavgiften för mycket små kalvar. 

Viktgränser för dessa kommer i så fall att  diskuteras. 

5. Rapporter: Skötselplanen godkändes av länsstyrelsen. Mathias 

berättade om mötet på Länsstyrelsen om höstens älgjakt. 

Jaktvakt: Styrelsen kommer att lägga fram ett förslag om hur 

avgifterna kommer att debiteras. 

6. Övriga frågor: Inga övriga frågor. 

7. Mötet avslutas.  


